

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR ~~RESTRICTED~~
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/4251
18 November 1975

Limited Distribution

Original: English/
anglais

SCHEDULE XVIII - SOUTH AFRICA

Invocation of Paragraph 5 of Article XXVIII

The following communication dated 11 November 1975 has been received from the Permanent Mission of South Africa.

I have the honour to inform you that I have been instructed to notify the CONTRACTING PARTIES that the South African Government, in accordance with the provisions of paragraph 5 of Article XXVIII of the General Agreement on Tariffs and Trade, reserves the right to modify Schedule XVIII - South Africa during the three-year period commencing on 1 January 1976.

LISTE XVIII - AFRIQUE DU SUD

Recours aux dispositions du paragraphe 5 de l'article XXVIII

La mission permanente de l'Afrique du Sud a fait parvenir au secrétariat la communication suivante en date du 11 novembre 1975.

D'ordre de mon gouvernement, j'ai l'honneur d'informer les PARTIES CONTRACTANTES que le gouvernement de l'Afrique du Sud se réserve, conformément aux dispositions du paragraphe 5 de l'article XXVIII de l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce, le droit de modifier la Liste XVIII - Afrique du Sud au cours de la période triennale commençant le 1er janvier 1976.

PORTIONS OF THIS DOCUMENT ARE ILLEGIBLE